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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de loonsverlaging van 650 thuiszorgmedewerkers van 
Viva zorggroep (ingezonden 31 januari 2011). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan 650 thuiszorgmedewerkers van Viva zorggroep loonsverla-
ging krijgen, omdat het anders «over en uit» is?1 

Vraag 2
Vindt u het terecht dat de medewerkers de rekening gepresenteerd krijgen 
omdat de gemeenten in Kennemerland te lage prijzen betalen? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat betalen de gemeenten (Velsen, IJmond, Haarlem en anderen) voor de 
thuiszorg? Wat is uw oordeel over hun prijs? 

Vraag 4
Is het juridisch juist dat alle medewerkers, ongeacht hun werkgebied en 
ongeacht de prijzen die gemeenten betalen, loon inleveren? 

Vraag 5
Bent u van mening dat gemeenten in hun bestek een juiste Functie Waarde-
ring Gezondheidszorg (FWG)-inschaling moeten opnemen wanneer zij 
besluiten openbaar aan te besteden? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 6
Bent u het eens met de interpretatie van de gemeente Haarlem dat de 
aanbestedingsregels verhinderen dat een te lage prijs in een contract wordt 
omgezet in een redelijke (kostendekkende) prijs? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 6
Bent u zich er van bewust dat de boete van de Nederlandse Mededingingsau-
toriteit (NMa) zorggeld onttrekt aan de zorg? Bent u bereid de NMa te 
verzoeken de boetes niet te innen? 

1 Haarlems Dagblad, «We voelen ons beulen met dat loonoffer», 27 januari 2011.
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Vraag 7
Bent u van mening dat het werken in de zorg op deze manier aantrekkelijk 
wordt gemaakt? Kunt u uw antwoord toelichten?
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